
 در روزهـــای اخیـــر، هدایـــت الله ممبینـــی، دبیـــر کل 
فدراســـیون فوتبال ایران، در مصاحبـــه ای به برخی از 
مسائل کلیدی مرتبط با سیستم کمک داور ویدیویی 
)VAR( در فوتبال کشـــور پرداخـــت. مجری گری این 
تکنولـــوژی از زمـــان ورود آن بـــه فوتبـــال، بـــه یکی از 
مباحـــث مهم میـــان طرفـــداران و مســـئولان تبدیل 

شـــده است.
 بـــه گفته ممبینی، در حال حاضر تنها ســـه دســـتگاه 
VAR در فوتبال ایران فعال اســـت. او اظهار داشت که 
این تجهیزات از طریق فیفا خریداری شـــده و شـــش 
دســـتگاه از یک شـــرکت معتبر اروپایی تأمین شـــده 
اســـت. با این حـــال، وی اشـــاره کرد کـــه از این تعداد 
تنها ســـه دســـتگاه به کشـــور وارد شـــده و فرایند ورود 
باقی مانـــده ادامه دارد. اینطور که به نظر می رســـد، در 
میان اظهارات و مواضع فدراسیون فوتبال، تناقضاتی 
وجـــود دارد. در حالی که ممبینی بر خرید تجهیزات از 
یک شـــرکت اروپایی تأکید دارد، پیش تر گزارش هایی 
مبنی بـــر خرید این تجهیـــزات از یک شـــرکت چینی 
منتشـــر شـــده بود. این تناقض در اطلاعـــات مطرح 
شـــده، نگرانی های جـــدی در مورد نحـــوه مدیریت و 

شـــفافیت در فدراســـیون فوتبال ایجاد کرده است.
 به عـــلاوه اینکه یکـــی از چالش های اصلـــی موجود، 
عـــدم یکپارچگـــی در برگزاری مســـابقات لیـــگ برتر 
اســـت. برگزاری یـــک بازی با حضـــور VAR و یک بازی 
بدون آن می تواند اعتماد به نفس داوران و شـــفافیت 
مســـابقات را تحت تأثیـــر قرار دهد. ایـــن وضعیت به 
عدم تعادل در نتایج مســـابقات و نارضایتی هواداران 
منجر می شـــود و ســـؤالاتی اساســـی در مورد عدالت و 

انصاف در ایـــن رقابت ها مطـــرح می کند.
 VAR عـــلاوه بر این، موضـــوع اجاره بهـــای تجهیزات 
نیز از مســـائلی اســـت که هم اکنون باید مـــورد توجه 
قرار گیـــرد و بخش عمـــده آن به دلیـــل حمل و نقل 
ایـــن تجهیزات اســـت که بـــر اجـــاره بهای آنهـــا تأثیر 
گذاشـــته و این بار مالی به دوش باشـــگاه ها وارد شده 
اســـت. همچنیـــن نگرانی هایـــی دربـــاره کاهش عمر 
مفید ایـــن دســـتگاه ها به دلیـــل حمل و نقـــل مکرر 

مطرح شـــده است.
 در نهایت، به نظر می رســـد فدراســـیون فوتبال ایران 
با چالش های زیادی در زمینه پیاده ســـازی و مدیریت 
سیستم VAR مواجه است. یکپارچگی و شفافیت در 
برگزاری مســـابقات بـــه عنوان مســـئولیت اصلی این 
فدراســـیون باید مورد توجه بیشـــتری قـــرار گیرد و در 
حالـــی که در آســـتانه به پایان رســـیدن نیم فصل اول 
مســـابقات هســـتیم، هنوز نمی توانیم بازی های لیگ 

برتر خود را در حضـــور VAR برگزار کنیم!

 VAR چالش ها و آینده 
در فوتبال ایران

خبر

سوژه

 تمرین فشرده تیم ملی فوتبال جوانان 
  تیـــم ملـــی فوتبال جوانان ایـــران دیـــروز در دو نوبت 
صبـــح و عصـــر در مرکـــز ملی فوتبـــال تمریـــن خود را 
برگزار کرد. ملی پوشـــان فوتبال ایران کـــه از عصر روز 
قبـــل اردوی خود را شـــروع کرده بودنـــد، دیروز صبح 
در ســـالن وزنه مرکـــز ملی فوتبـــال به تمریـــن با وزنه 
پرداختند. شـــاگردان حســـین عبدی همچنین عصر 
دیـــروز نیز در زمین چمـــن مرکز ملـــی فوتبال تمرین 
تاکتیکی خـــود را با حضور ۱۷ بازیکـــن در حالی برگزار 
کردند کـــه عباس کهریـــزی و ابوالفضـــل محمدی به 
دلیـــل آســـیب دیدگی دور از ســـایرین به انجـــام امور 
پزشـــکی پرداختنـــد. اردوی تیـــم ملی جوانـــان ایران 
تـــا دهـــم دی مـــاه ادامـــه دارد تـــا ملی پوشـــان جوان 
کشـــورمان در فاصله کمتر از دو مـــاه دیگر برای حضور 
در جـــام ملت های آســـیا آمادگی لازم را کســـب کنند . 
تیـــم ملی جوانان ایران با ازبکســـتان، اندونزی و یمن 

در گـــروه C ایـــن رقابت ها بـــازی خواهد کرد.

 

36 بازیکن به اردوی تیم ملی نوجوانان 
دعوت شدند

 تیم ملـــی فوتبال نوجوانـــان از 4 روز دیگر در اصفهان 
اردو می زنـــد. طبـــق برنامـــه 36 بازیکن دعوت شـــده 
بـــه ایـــن اردو ۱۰ تـــا ۱6 دی، اردوی آماده ســـازی خـــود 
را بـــه میزبانـــی هیـــأت فوتبـــال اصفهان در این شـــهر 
برگزار می کننـــد. ایلیا هیجانـــی، ابوالفضل خلیلیان، 
ع)اصفهـــان( ماهان  عرفان یوســـف زاده و ماهـــان زار
ع،  مشابه)بوشـــهر( امیرعلـــی خـــدادادی  یاســـین زار
مهرشـــاد محبی، ایلیـــا احمدی منش، ارشـــیا مرادی، 
مهدی چشـــم براه و نصرالله زند)تهـــران( محمدامین 
حســـینی، محمدرضا بنی تمیم، مرتضـــی علی بالدی، 
نویـــد بیرانونـــد، محمدرضـــا گرنافی نـــژاد، مرتضـــی 
سواری)خوزســـتان( محمد اســـحاق الهی)خراســـان 
شمالی( امیر حســـام شهرکی)سیستان و بلوچستان( 
علی برزگر)فـــارس( محمد امین مهرعلیـــان و مهرداد 
آقامحمدی)قزوین( ســـورنا اسدی)کردستان( سلمان 
غفاری)کرمان( آرشـــام امیری)کهگیلویه و بویراحمد( 
مهدی صحنه، محمدرضا خوجملی، امید قره چماقلو 
و ایلیا رحیمی)گلســـتان( ماهان بهشتی)گیلان( صابر 
فـــلاح، ابوالفضل کاظمی، عرفـــان خدادادیان و جعفر 
اســـدی)مازندران( عمـــاد زارعی)هرمـــزگان( بازیکنان 
دعوت شـــده بـــه این اردو هســـتند کـــه زیرنظر عباس 

چمنیان بـــه تمرین خواهنـــد پرداخت.
 شـــاگردان چمنیان مهیای حضور در مسابقات زیر ۱۷ 
ســـال قهرمانی آسیا می شـــوند که از ۱4 تا 3۱ فروردین 

۱4۰4 در عربســـتان انجام خواهد شد.

گل بود به سبزه نیز آراسته شد

 حواشی جدید فوتسال زنان بعد از 
حضور شجاعی

 بی نظمی ها در فوتســـال زنـــان همچنان ادامـــه دارد. با 
توجه بـــه اینکه زنان فوتسالیســـت باید در اردیبهشـــت 
ســـال آینـــده در رقابت هـــای آســـیایی شـــرکت کننـــد، 
شجاعی معاونت بانوان فدراسیون فوتبال تمام مسائل 
و مشـــکلات از انتخاب ســـرمربی تا بازی هایی تدارکاتی 

این تیـــم را به بعـــد از انتخابات موکول کرده اســـت.
 چنـــد ســـالی اســـت کـــه تیـــم ملـــی فوتســـال بانوان 
کشورمان دچار حواشی گوناگونی از انتخاب سرمربی، 
نداشـــتن بازی های تدارکاتی مناسب، اختلافات داخلی 
و... شـــده اســـت. بعـــد از نتایـــج ضعیف تیـــم ملی در 
تورنمنت چین و عنوان ســـومی در این رقابت ها کمیته 
فنی، کارشناســـان و پیشکســـوتان فوتســـال نسبت به 
عملکرد کادرفنی معترض بودند. مجید جلالی مسئول 
کمیته فنی فدراسیون فوتبال در برنامه تلویزیونی خبر 
از برکناری فروزان ســـلیمانی ســـرمربی تیم ملی بانوان 
داد، امـــا ســـلیمانی در واکنـــش بـــه ایـــن صحبت ها در 
گفت وگویـــی اعلام کرد جلالی صلاحیـــت برکناری من 
را ندارد. بعد از این حواشـــی هیأت رئیســـه فدراسیون 
فوتبال تشـــکیل جلســـه داد و نظر نهایی خـــود را مبنی 
بـــر مانـــدن ســـلیمانی به عنـــوان ســـرمربی تیـــم ملی 
اعلام کرد. همچنین در این جلســـه اعلام شـــد تصمیم 
گیرنـــده در مورد برکناری ســـرمربی تیم ملـــی بانوان با 
پیشـــنهاد کمیته بانوان و موافقت اعضای هیأت رئیسه 

فدراســـیون اســـت و کمیته فنی حق دخالـــت ندارد.
 بعد از تصمیم هیأت رئیســـه جلالی هم سکوت نکرد 
و نســـبت به بی توجهی فدراســـیون فوتبـــال معترض 
شـــد. او در ایـــن بـــاره اعلام کـــرد تـــا زمانی کـــه حوزه 
اختیارات کمیته فنی در فدراســـیون مشـــخص نشود 
بـــه محـــل کار خـــود بـــاز نمی گردد. حـــالا اینطـــور که 
شـــنیده می شـــود بعـــد از تماس های مکرر مســـئولان 
فدراســـیون مبنی بر حل اختلاف میان هیأت رئیســـه 
بـــا کمیته فنـــی، جلالی به محـــل کار خود بازگشـــته و 
منتظر جلســـه با ریاســـت فدراســـیون فوتبال اســـت. 
اوایـــل هفتـــه ســـرانجام پـــس از ماه هـــا بلاتکلیفی در 
پست نایب رئیســـی زنان فدراســـیون فوتبال، مهدی 
تاج ریاســـت فدراسیون در حکمی فریده شجاعی را به 
عنوان سرپرســـت نایب رئیســـی انتخاب کرد تا شاید 
حواشی نســـبت به فوتبال و فوتسال بانوان کمتر شود 
اما گویا حواشی فوتســـال دختران تمام نشدنی است 
و حـــالا بایـــد دید تاج بـــا ورود بـــه این مســـأله چگونه 

اختلافات بوجود آمـــده را مدیریـــت خواهد کرد.

مدیریت ورزش2
پنجشنبه    6  دی 1403  شماره 7729

اظهارنظـــری  در  فوتبـــال  فدراســـیون   دبیـــرکل 
تعجب برانگیز در جمع خبرنگاران گفت: »برگزاری 
مجمع آنلاین اتفاقی عجیب نیســـت، همان طور 
کـــه کنگره ســـالیانه فیفا به صـــورت آنلاین برگزار 
می شود، ما نیز جلسه مجمع عمومی فدراسیون 
فوتبال در در بیســـت و پنجم آذرمـــاه را به صورت 

آنلاین برگزار کردیم!«
وی در ادامه توضیح داد: »دو هفته گذشته کنگره 
فیفـــا به صورت آنلاین برگزار شـــد. روز سه شـــنبه 
کنگره کافا به شـــکل آنلاین برگزار شد. امکانات و 
تکنولوژی در دنیا پیشـــرفت کرده به همین علت 
می توانیم از آنها به خوبی بهره ببریم، کشـــورمان 
نیـــز پهنـــاور بـــوده و جمـــع کـــردن افراد ســـخت 
اســـت. جایی که هیأت رئیســـه تشـــخیص بدهد 
مجمـــع آنلاین برگزار می شـــود، جایی هم نیاز به 
حضورفیزیکـــی باشـــد، مجمع به شـــکل حضوری 

برگزار خواهد شد.«
مرور اظهارات ممبینی در رابطه با ایرادهای وارده 
به مدل تصمیم گیری مدیریت فدراسیون فوتبال 
در خصـــوص برگزاری مجمع آنلاین فدراســـیون، 
بیانگـــر این حقیقت اســـت که آنهـــا در برابر نگاه 
منتقدان، کارشناســـان و صاحبنظران به سختی 
آچمز شـــده اند به همین دلیل با اشاره به برگزاری 
مجامـــع آنلاین جهانی ســـعی می کننـــد از زیر بار 
پاســـخگویی شـــانه خالی کند تا ماجـــرای مبهم 
برگزاری مجمع آنلاین در آستانه انتخابات فوتبال 

را به این ترتیب توجیه کند.
ممبینی با طرح موضوع برگـــزاری مجامع آنلاین 
بین المللی در دنیـــا می خواهد مدل تصیم گیری 
هیأت رئیسه فدراســـیون فوتبال را منطقی جلوه 
دهـــد، اما او هرگز بـــه رفتار خـــلاف قانون هیأت 
رئیســـه در تغییر ناگهانی دســـتور جلســـه مجمع 
فدراســـیون اشاره نمی کند! مســـأله ای که با هیچ 
منطقی ســـازگار نیســـت امـــا در فوتبال ایـــران با 
تصمیم گیـــری اعضای هیأت رئیســـه رخ داد و در 

کمال ناباوری توسط دبیرکل به اجرا در آمد!
قطعـــاً هدایت الله ممبینی به خوبی می داند که در 

بند ســـوم ماده 2۷ اساســـنامه فدراسیون فوتبال 
قانونگذار به صراحت بیان کرده دعوتنامه رسمی 
باید حداقل بیست و یک روز قبل از تاریخ برگزاری 
مجمع عمومی برای اعضا ارســـال شـــود. دســـتور 
جلسه، گزارش عملکرد، صورت های مالی، گزارش 
حسابرس و سایر مدارک مربوط به دستور جلسه 
همراه این دعوتنامه ارسال شود. حالا افکارعمومی 
از دبیر کل توقع دارند در این خصوص شفاف سازی 
لازم صـــورت گیرد کـــه آیا دبیرکل طبـــق ماده 2۷ 
اساســـنامه رفتار کرده اســـت یـــا در این خصوص 

قصور و کوتاهی رخ داده است؟
نکته مهـــم دیگری که دبیرکل هرگز به آن اشـــاره 
نمی کند، ماجرای اعلام جدایی پرحرف و حدیث 

سازمان لیگ از بدنه فدراسیون فوتبال است!
ممبینی در مورد اینکه آیا مالکیت ســـازمان لیگ 
تفکیک شده یا صورت های مالی، توضیح می دهد: 
حســـابرس  مستقل ما در ســـنوات گذشته انتظار 

داشـــت صورت های مالی تفکیک شود و شبهاتی 
داشـــت. وقتـــی این مباحـــث را دیدیم خواســـتار 
رأی و نظر اعضای مجمع شـــدیم. نظرات حقوقی 
و حســـابرس را به رأی گذاشتیم و بحث مالکیت 

سازمان لیگ مشخص شد.
نکته تأمل برانگیز اینجاست که ممبینی هرگز به 
اصل ماجـــرا نمی پردازد بلکه بـــا ظرافتی خاص از 
شفاف سازی در این ماجرا عبور می کند در حالی که 
بسیاری از کارشناسان، صاحبنظران و حقوقدانان 
به این موضوع اشکالات اساسی گرفتند و معتقدند 
این اتفاق یک تخلف آشـــکار است و مصوبه اخیر 

مجمع غیرقانونی به شمار می رود.
هدایـــت الله ممبینی که بر اســـاس بند نخســـت 
ماده 6۷ اساسنامه فدراســـیون فوتبال به عنوان 
مدیر ارشد اجرایی سازمان اداری فوتبال شناخته 
می شود باید در این باره توضیحات قانع کننده ای را 
به افکارعمومی ارائه کند که با چه اساس و منطقی 

این موضوع در دســـتور کار مجمـــع 25 آذرماه قرار 
گرفت در حالی که ســـازمان لیگ از ســـال ۱386 
یک ســـازمان خصوصی به کنفدراســـیون فوتبال 
 AFC آســـیا معرفی شـــده بود و اگر غیر از این بود
فدراســـیون فوتبال را به صـــورت قانونی مؤاخذه 
می کـــرد؛ حال چگونه و بر اســـاس کـــدام مبنای 
قانونی این اتفاق در دستور کار مجمع قرار گرفت؟!
دبیرکل فدراسیون فوتبال می توانست در آستانه 
برگزاری انتخابات یازدهم اسفندماه با استقبال از 
مطالبه مردم و شفاف سازی در خصوص اتفاقات 
بحـــث برانگیـــز مجمـــع بیســـت و پنجـــم آذرماه 
شـــائبه ها و ابهامات موجود در جامعه فوتبال را به 
کلی برطرف سازد تا آسمان غبارآلود فوتبال ایران 
کمی صاف شـــود تا امیدواری به آینده شدت گیرد 
اما با لاپوشانی واقعیت و پنهان کاری نه تنها میزان 
امیدواری افزایش نمی یابد بلکه سقف نگرانی ها 

نسبت به آینده تشدید خواهد شد.

اظهارات متناقض دبیرکل فدراسیون ابهامات انتخابات را افزایش داد

 آسمان غبارآلود
گزارش یک

سینا حسینی
روزنامه نگار

کـــه  حالـــی  در   - اول  بهـــزاد  ایلیـــا 
هنـــوز تکلیـــف ســـرمربی و بازیکنـــان 
تیـــم ملـــی زیـــر 23 ســـال ایـــران برای 
حضـــور در بازی هـــای آســـیایی 2۰26 
ناگویـــا ژاپـــن و مســـابقات مقدماتـــی 
المپیک 2۰28 لس آنجلس مشـــخص 
نیســـت، هدایـــت ممبینـــی دبیـــر کل 
فدراســـیون فوتبـــال از ایـــن موضـــوع 
می گویـــد کـــه قـــرار نیســـت در بحث 
انتخاب ســـرمربی تیم امیـــد، دقت را 
فدای ســـرعت کنند: »نحـــوه انتخاب 
مربیـــان تیـــم ملـــی در آیین نامه هـــا 
و اساســـنامه ها آمـــده اســـت. طبـــق 
دســـتورالعمل ها عمـــل خواهیم کرد. 
تمامـــی تیم هـــای ملی مـــا در رده های 
پایه، بانوان و آقایـــان در حال فعالیت 
هســـتند و هیچ روزی کمـــپ تیم های 
ملـــی خالـــی نیســـت. تیم ملـــی امید 
فعـــلاً Event جدیدی نـــدارد. باید در 
هیأت رئیسه پیشـــنهاد داده و مصوب 
دریافـــت  کـــه  را  پیشـــنهاد ها  شـــود. 
کردیم، هیأت رئیسه در مورد آن بحث 
می کنـــد. بعـــد از آنکـــه مصـــوب شـــد 
اعلام می شـــود. گزینه هـــای متعددی 
در هـــر رده داریم به خصـــوص در مورد 
تیـــم امید که مربی داخلـــی یا خارجی 
باشـــد. به جای آنکه با ســـرعت برویم 
بـــا دقت خواهیم رفـــت، چون در مورد 
تیـــم ملـــی امیـــد چالش داشـــته ایم و 
اخیـــراً تیم ملـــی جوانان هـــم چالش 
بازیکنـــان  اســـت.  شـــده  جدیـــدی 

تیم هـــا  و  دارنـــد  حرفـــه ای  قـــرارداد 
بازیکنان خـــود را نمی دهند. به دنبال 
فرمولی هســـتیم تا بتوانیم در خارج از 
فیفادی از بازیکنان باشگاهی استفاده 
کنیـــم و بـــه دنبال تعامل با باشـــگاه ها 
چالش هایـــی  چنیـــن  در  هســـتیم. 
انتخاب ســـرمربی ســـخت می شـــود، 
چـــون می خواهد بازیکنان خـــود را در 
اختیـــار داشـــته باشـــد و نمی خواهیم 
ایـــن بار دقت را فدای ســـرعت کنیم.«
خصـــوص  در  اصلـــی   بحـــث 
اســـت  ایـــن  ممبینـــی  صحبت هـــای 
که فدراســـیون فوتبال ایـــران در پنج 
دهـــه اخیـــر، همـــواره زمـــان را بـــرای 
آماده ســـازی تیم امید از دســـت داده 
و تیـــم زیـــر 23 ســـال ایـــران هیچ گاه 
با اســـتراتژی و نقشـــه راه مشـــخصی پا 
بـــه مســـابقات بازی هـــای آســـیایی یا 
مقدماتی المپیک نگذاشـــته اســـت. 

از ســـویی دیگـــر، تفاوت فدراســـیون 
فوتبـــال ایـــران بـــا ســـایر کشـــورهای 
مطـــرح فوتبـــال آســـیا بجـــز بخـــش 
برنامه ریـــزی  بخـــش  در  امکانـــات، 
و مشـــخص کـــردن اســـتراتژی بـــرای 
تیم هـــای ملـــی پایـــه و رونـــد انتقـــال 
بازیکنـــان بـــه تیـــم ملی بزرگســـالان 
نیز هســـت. با توجه به شـــرایط فعلی 
فوتبـــال ایـــران، بـــه نظر می رســـد که 
اهالی ساختمان ســـئول بیش از آنکه 
درگیر ترســـیم مســـیر مشـــخص برای 
آینده فوتبال کشـــور باشـــند، در حال 
حاضر سرشـــان بـــا انتخابات اســـفند 
مـــاه فدراســـیون فوتبال گرم اســـت و 
مجمع فدراســـیون، اولویت بیشتری 
نســـبت به نیازهای کلان فدراســـیون 

فوتبـــال و فوتبـــال کشـــور دارد.
 نکتـــه دیگر اینکـــه معیار فدراســـیون 
ســـرمربی  انتخـــاب  بـــرای  فوتبـــال 

تیـــم امیـــد به هیـــچ عنوان مشـــخص 
اخیـــر،  ســـال های  در  نیســـت. 
تیـــم  بـــرای  را  مربیانـــی  فدراســـیون 
امیـــد ایران انتخـــاب کرده که ســـوای 
داخلی یـــا خارجی بودن آنها، ســـابقه 
کار بـــا بازیکنان در فوتبـــال پایه را برای 
ویژگی هـــای  از  و  نداشـــتند  ســـال ها 
نبوده انـــد.  باخبـــر  خـــود  بازیکنـــان 
اغلـــب ایـــن مربیـــان، ســـعی کردنـــد 
بازیکنـــان جـــوان حاضـــر در لیســـت 
بزرگســـال تیم هـــای لیـــگ برتـــری و 
برخـــی تیم های لیـــگ یکـــی را به تیم 
امیـــد کشـــور دعـــوت کننـــد و توجـــه 
خاصـــی به مســـابقات لیـــگ امیدها و 
جوانان کشـــور و اســـتان های مختلف 
نداشـــتند. ایـــن در حالیســـت کـــه در 
ســـایر نقاط جهان، معمولاً سرمربیان 
حاضـــر در تیم هـــای ملی پایـــه، از دل 
مربیـــان موفـــق آکادمی هـــای فوتبال 
و  اســـتعدادها  پـــرورش  ســـابقه  کـــه 
معرفی آنها بـــه فوتبال کشـــور را دارند 

می شـــوند. انتخـــاب 
 بـــه نظر نمی رســـد این بار نیز شـــرایط 
در خصـــوص انتخـــاب ســـرمربی تیم 
امیـــد بـــا گذشـــته تفـــاوت چندانـــی 
داشـــته باشـــد و بـــا توجه به شـــرایط 
اقتصـــادی نامناســـب، ســـرمربی تیم 
امید کشـــور از بین گزینه های داخلی 
بـــا ســـابقه کار در لیـــگ برتـــر فوتبال 
انتخـــاب خواهـــد شـــد. تصمیمی که 
پیش از ایـــن در مســـابقات مقدماتی 
المپیـــک 2۰۱2، 2۰2۰ و 2۰24 نیز گرفته 
شـــده بود و در نهایت، حسرت فوتبال 
ایـــران بـــرای حضـــور در بزرگ تریـــن 
رویداد ورزشـــی جهان را 52 ساله کرد.

 برای انتخاب سرمربی مشخص نیست معیار

یأس بی نهایت تیم ناامید

ــال با حضور  ــ ــازمان لیگ فوتس ــ مجمع عمومی س
ــد. ــ ــه میزبانی مرکز ملی فوتبال برگزار ش ــ اعضا ب

ــای مهدی  ــ ــا صحبت ه ــ ــع در ابتدا ب ــ ــن مجم ــ  ای
ــه او  ــ ــد ک ــ ــروع ش ــ ــیون ش ــ ــت فدراس ــ ــاج ریاس ــ ت
ــال برای  ــ ــگ فوتس ــ ــازمان لی ــ ــر از س ــ ضمن تقدی
ــاط  ــ ــوب و تیم ملی برای ایجاد نش ــ عملکرد مطل

ــام جهانی از  ــ ــال در ج ــ ــت: »امس ــ ــی گف ــ اجتماع
ــابقات، چهار  ــ ــر در مس ــ ــیایی حاض ــ ــم آس ــ پنج تی
ــتند که  ــ ــورهای منطقه کافا تعلق داش ــ تیم به کش
ــن ناحیه از  ــ ــال در ای ــ ــان دهنده قدرت فوتس ــ نش

ــت.« ــ قاره کهن اس
ــیا هم در ادامه مجمع  ــ  رئیس کمیته فوتسال آس
ــات خوب  ــ ــی از اتفاق ــ ــبختانه یک ــ ــت: »خوش ــ گف
ــال  ــ ــز ویژه به فوتس ــ ــه در AFC می ــ ــت ک ــ ــن اس ــ ای
ــلاً وجود  ــ ــه قب ــ ــت ک ــ ــده اس ــ ــاص داده ش ــ اختص
ــت و هر روز در FIFA و AFC توجه بیشتری  ــ نداش

ــود.« ــ ــته می ش ــ به این رش
ــع عمومی  ــ ــس مجم ــ ــه رئی ــ ــت ب ــ ــد از آن نوب ــ  بع
ــه از تلاش ها  ــ ــید ک ــ ــال رس ــ ــازمان لیگ فوتس ــ س
ــال کشورهای  ــ ــابقات فوتس ــ برای میزبانی در مس
ــده دو اتفاق  ــ ــال آین ــ کافا گفت: »امیدواریم در س
ــال رخ بدهد، تصویب برگزاری  ــ خوب برای فوتس
ــی آن در  ــ ــگاه های کافا که میزبان ــ ــابقات باش ــ مس
ــت و دیگری در  ــ ــت ماه اس ــ ــان در اردیبهش ــ اصفه
ــرای برگزاری  ــ ــران ب ــ ــی ای ــ ــم میزبان ــ ــاه ه ــ خردادم
ــت.  ــ کافاس ــورهای  ــ کش ــال  ــ فوتس ــابقات  ــ مس

ــد اما  ــ ــی رخ بده ــ ــت تغییرات ــ ــن اس ــ ــه ممک ــ البت
ــاهد این  ــ ــه ش ــ ــت ک ــ ــن اس ــ ــا ای ــ ــلاش م ــ ــه ت ــ  هم

دو اتفاق باشیم.«
ــاب دو نفر  ــ ــع به منظور انتخ ــ ــه این مجم ــ  در ادام
ــازمان  ــ از بین اعضای حاضر در مجمع عمومی س
ــه  ــ ــو هیأت رئیس ــ ــه عنوان عض ــ ــال ب ــ ــگ فوتس ــ لی
ــال  ــ ــرای مدت دو س ــ ــال ب ــ ــگ فوتس ــ ــازمان لی ــ س
ــنامه، رأی گیری  ــ ــاده ۱2 اساس ــ ــب بند 4 م ــ برحس
ــین باجیوند رئیس  ــ ــت و آقایان حس ــ صورت گرف
ــب ۱2 رأی و  ــ ــتان قزوین با کس ــ هیأت فوتبال اس

ــند  ــ ــگاه گیتی پس ــ ــا جنتی مدیرعامل باش ــ علیرض
ــای جدید هیأت  ــ ــب ۱۱ رأی به عنوان اعض ــ با کس
ــدت دو  ــ ــال به م ــ ــگ فوتس ــ ــازمان لی ــ ــه س ــ رئیس
ــم اعضا از  ــ ــان ه ــ ــدند. در پای ــ ــاب ش ــ ــال انتخ ــ س
ــیون  ــ ــاج رئیس فدراس ــ ــدی ت ــ ــای مه ــ حمایت ه
ــان اصولی رئیس کمیته و سازمان  ــ فوتبال، احس
ــازمان  ــ ــان کامیانی دبیر این س ــ ــال و احس ــ فوتس
ــعه روزافزون فوتسال در کشور تقدیر و  ــ برای توس
ــازمان لیگ  ــ ــه س ــ برای اعضای جدید هیأت رئیس

ــت کردند. ــ آرزوی موفقی

در مجمع عمومی سازمان لیگ فوتسال چه گذشت؟

گزارش خبری

فوتبال ملی در رده پایه، خیلی وقت است که مظلوم واقع شده

رحیم پور: تیم های پایه را هم سرخابی کردیم

صبـــح دیروز هدایـــت ممبینـــی دبیـــرکل 
فدراســـیون فوتبـــال درباره ســـرمربی تیم 
ملی امیـــد، گفت: »دیگر ســـرعت را فدای 
دقـــت نمی کنیم.« ایـــن در حالیســـت که 
تیم امید اکنون نزدیک به دو ســـال اســـت 
که ســـرمربی ندارد و در هر فرمولی، مدت 
زمان ۷3۰ روز، نشـــانه ای از ســـرعت ندارد.
سراغ ســـیامک  بـــه  راســـتا  همیـــن   در 
رحیم پـــور بازیکن و مدیر ســـابق تیم ملی 
فوتبـــال و آکادمی باشـــگاه پیکان رفتیم تا 
در ایـــن خصـــوص بـــا او گفت و گـــو کنیم.

 رحیم پور صحبت هایـــش با خبرنگار ایران 
ورزشـــی را این گونه آغاز کرد: »فوتبال ملی 
در رده پایـــه خیلی وقت اســـت که مظلوم 
واقع شده، مشـــکلات فوتبال ما همچنان 
پابرجاســـت و همین موضوع باعث شـــده 
تا حســـرت طولانی مدتی برای موفقیت در 
فوتبال پایه داشـــته باشـــیم. در کشور های 
دیگـــر وقتـــی یک ناکامـــی اتفـــاق می افتد، 
مســـئولان مربوطه کنـــکاش می کننـــد تـــا 
مشـــکلات را ریشـــه یابی و برطـــرف کننـــد 
امـــا مـــا رفـــع نواقـــص نمی کنیم و بعـــد از 
هر ناکامـــی هیـــچ راه حلی ارائه نمی شـــود 
و فقـــط می گوییـــم خداحافـــظ تـــا عـــدم 

موفقیـــت بعدی!«
 وی ادامـــه داد: »متأســـفانه فدراســـیون 
ســـال های  در  را  پایـــه  فوتبال تیم هـــای 
اخیر ســـرخابی نگاه کرده و مربیان جوان 
اکثـــراً همـــان بازیکنان ســـابق ســـرخابی 
بودنـــد که اولین تجربه هـــای مربیگری در 
تیم هـــای پایـــه این افـــراد، دقیقـــاً هدایت 
تیـــم ملـــی کشورشـــان اســـت! ایـــن نوع 
انتخـــاب غلـــط اســـت و همیـــن موضوع 

باعـــث شـــده تـــا کســـانی کـــه در فوتبـــال 
پایه زحمت می کشـــند، هیـــچ وقت دیده 
نشـــوند. بـــه علاوه اینکـــه حتـــی در زمانی 
کـــه در انتخـــاب نفـــر اول اشـــتباه عمـــل 
کردیـــم هم ســـعی نداشـــتیم تا بـــا اضافه 
کردن افرادی از فوتبـــال پایه به آنها کمک 
کنیـــم. مهم ترین ســـهم در ناکامی های ما 
را هـــم همان لحظـــه آخری بودن مـــا ایفا 
می کند؛ معمـــولاً در نزدیکی مســـابقات به 
صـــورت دقیقه نـــودی یک مربـــی انتخاب 
می کنیـــم آن مربـــی هم بدون شـــناخت 
تیم انتخاب می کند، بـــه صورت گلخانه ای 
اردو و تمریـــن برگزار می شـــود و در نهایت 
تیـــم بـــه مســـابقات مـــی رود و نتیجـــه ای 
جـــز ناکامـــی بـــرای فوتبـــال ایران کســـب 

نمی شـــود.«
 رحیم پور در پایان یادآور شـــد: »تا موقعی 
کـــه حاضر نیســـتیم آنچه که کارشناســـان 
می گوینـــد را اجـــرا کنیـــم همیـــن چرخـــه 
تکـــراری عـــدم موفقیـــت پابرجـــا خواهد 

» . بود

نقل قول

گزارش


